
Protokół Nr 250

posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 18 listopada 2022r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 800• Posiedzenie otworzył

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec witając Członków Zarządu oraz

zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli:

• Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec,

• Z-ca przewodniczącegoZarządu - Pan Wiesław Skowron,

• Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik,

• Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz,

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Główny Specjalista w Wydz. Ol - Pani Monika Równicka.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Starosta zaproponował następujący porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.

2. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia

wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych

obiektów pływających z obszarów wodnych położonych na terenie

powiatu koneckiego w 2023 roku.

3. Podjęcie uchwał Zarządu w sprawach:

a) odwołania Dyrektora l Liceum Ogólnokształcącego im. KBN

w Końskich z zajmowanego stanowiska,

b) powierzenia pełnienia obowiązków Dyrektora l Liceum

Ogólnokształcącego im. KEN w Końskich,

c) przeprowadzenia naboru na wolne kierownicze stanowisko

urzędnicze dyrektora Placówki Rodzinnej w Kawęczynie,

d) powołania Komisji konkursowej do opiniowania ofert w otwartym

konkursie ofert pn. "Realizacja zadania publicznego w zakresie

prowadzenia punktu nieodpłatnej pomocy prawnej lub świadczenie

nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej na
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terenie powiatu koneckiego w 2023 r." oraz przyjęcia Regulaminu

Pracy Komisji Konkursowej.

4. Przyznanie środków finansowych na pomoc zdrowotną dla nauczycieli.

5. Rozpatrzenie wniosku Specjalnego Ośrodka Szkolno - Wychowawczego

w Baryczy o przyznanie dodatkowych środków na zakup węgla

w wysokości 120000 zł.

6. Sprawy różne.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec zapytał, czy są uwagi do

przedłożonego porządku obrad.

W związku z tym, że uwag nie było w/w porządek obrad został przyjęty

w wersji przedstawionej przez pana Starostę.

Ad. 2

Inspektor w Wydz. Zarządzania Kryzysowego - Pan Wojciech Kołodziej

przedstawił projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia wysokości opłat

za usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów pływających

z obszarów wodnych położonych na terenie powiatu koneckiego w 2023 roku.

Oznajmił, że wysokość opłat nie może być wyższa niż maksymalna kwota opłat

wskazana w ukazującym się corocznie Obwieszczeniu Ministra Finansów

w sprawie maksymalnych opłat za usuniecie i przechowywanie statków lub

innych obiektów pływających. Przygotowane propozycje opłat stanowią kwoty

maksymalne. Poinformował, że szacunkowa liczba jednostek wodnych

w powiecie koneckim to ok. 700 obiektów. Liczba ta wynika z centralnego

rejestru obiektów pływających obowiązującego od sierpnia 2020 roku.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu

w przedmiotowej sprawie i przekazał go organowi stanowiącemu.
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Ad.3

a) Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pan Krzysztof

Stachera przedstawił projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie

odwołania Dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego im. KBN w Końskich

z zajmowanego stanowiska. Oznajmił, że podjęcie uchwały jest konieczne

w związku z pisemną rezygnacją dyrektora z pełnionej funkcji.

Poinformował, że uzyskano opinię Świętokrzyskiego Kuratora Oświaty

dotyczącą odwołania dyrektora.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 146/2022 w przedmiotowej

sprawie.

b) Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pan Krzysztof

Stachera przedstawił projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie

powierzenia pełnienia obowiązków Dyrektora I Liceum

Ogólnokształcącego im. KBN w Końskich. Zarekomendował na to

stanowisko Pana Piotra Ciszka. Poinformował, że Pan Ciszek wyraził

zgodę na pełnienie obowiązków dyrektora I Liceum.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było .

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 147/2022 w przedmiotowej

sprawie.

c) Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pan Krzysztof

Stachera przedstawił projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie

przeprowadzenia naboru na wolne kierownicze stanowisko urzędnicze

dyrektora Placówki Rodzinnej w Kawęczynie. Oznajmił, że

dotychczasowy Dyrektor rozwiązał stosunek pracy. Zaproponował skład

osobowy Komisji powoływanej do wyboru kandydata na stanowisko

dyrektora. Zapoznał Zarząd z zapisami regulaminu naboru.
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Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 148/2022 w przedmiotowej

sprawie,

d) Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pan Krzysztof

Stachera przedstawił projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie

powołania Komisji konkursowej do opiniowania ofert w otwartym

konkursie ofert pn. "Realizacja zadania publicznego w zakresie

prowadzenia punktu nieodpłatnej pomocy prawnej lub świadczenie

nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej na

terenie powiatu koneckiego w 2023 r." oraz przyjęcia Regulaminu Pracy

Komisji Konkursowej. Zaproponował skład osobowy Komisji

konkursowej oraz zapoznał Zarząd z treścią Regulaminu pracy komisji.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 149/2022 w przedmiotowej

sprawie.

Ad. 4

Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pan Krzysztof

Stachera przedstawił propozycje Wydziału PS dotyczące przyznania środków

finansowych na pomoc zdrowotną dla nauczycieli. Oznajmił, że łącznie

wpłynęło 17 wniosków. Omówił poszczególne wnioski. Poinformował, że

w planie finansowym na ten cel pozostało 340 zł. Zapytał, czy o środki te może

zwiększyć kwoty przyznane nauczycielom w ramach pomocy zdrowotnej .

Zarząd wyraził zgodę na przyznanie dodatkowej kwoty 340 zł w ramach

pomocy zdrowotnej dla nauczycieli. Zarząd łącznie przyznał na ten cel kwotę

10 100 zł.
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Ad. 5

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiła wniosek

Specjalnego Ośrodka Szkolno - Wychowawczego w Baryczy o przyznanie

dodatkowych środków na zakup węgla w wysokości 120000 zł oraz wnioski

innych jednostek organizacyjnych oświaty o zabezpieczenie środków na zakup

węgla oraz energii elektrycznej. W kwestii wniosku SOSW poinformowała, że

w kwocie, o jaką wnioskuje jednostka zawiera się wcześniej przyznana przez

Zarząd kwota 50 000 zł. Pozostałe wnioski to:

../ Bursy Szkolnej o kwotę 11 000 zł, w tym na zakup węgla 10 000 zł, na

zakup art. chemicznych i biurowych 1 000 zł,

../ Zespołu Szkół Ponadpodstawowych w Stąporkowie na zakup energii

elektrycznej 35 000 zł,

../ Zespołu Szkół Ponadpodstawowych Nr 3 w Końskich na zakup energii

elektrycznej 5 500 zł.

../ Zespołu Szkół Ponadpodstawowych Nr 2 w Końskich na zakup energii

elektrycznej 11 500 zł.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Wiesław Skowron oznajmił, że

wnioskowana przez SOSW w Baryczy kwota jest duża. Zwrócił uwagę, że ceny

węgla na giełdach światowych spadają, co powinno przełożyć się na ceny węgla

także w Polsce.

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik stwierdził, że UOKiK będzie

przeprowadzał kontrole przedsiębiorców prowadzących składy węglowe pod

kątem zmowy cenowej.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz zaproponowała, aby

przyznać środki na zakup węgla dla Ośrodka, do końca roku 2022 w kwocie

ustalonej z Dyrektorem i do rozliczenia. Zapytała, czy w związku

z upoważnieniem jej do rozliczenia brakujących środków na wynagrodzenia

w szkołach ma dołożyć środki na wynagrodzenia pracowników administracji

i obsługi w ZSP Stąporkowie i I LO w Końskich. Zaznaczyła, że w schematach

organizacyjnych jednostek powinna być wskazana liczba etatów.
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Zarząd upoważnił Skarbnika Powiatu - Panią Edytę Drążkiewicz do

wyjaśnienia niezgodności dotyczących przyznania dodatkowych środków na

wynagrodzenia dla pracowników administracji i obsługi w ZSP Stąporków oraz

I LO w Końskich.

Zarząd pozytywnie rozpatrzył wnioski:

./ Specjalnego Ośrodka Szkolno - Wychowawczego w Baryczy - przyznana

kwota na zakup węgla do końca roku 2022 do uzgodnienia z Dyrektorem

Ośrodka,

./ Bursy Szkolnej w Końskich - przyznana kwota la 000 zł, w tym na zakup

węgla 9 000 zł oraz na zakup art. chemicznych i biurowych l 000 zł,

./ Zespołu Szkół Ponadpodstawowych wStąporkowie - przyznana kwota na

zakup energii elektrycznej 35 000 zł,

./ Zespołu Szkół Ponadpodstawowych Nr 3 w Końskich - przyznana kwota

na zakup energii elektrycznej 5 500 zł,

./ Zespołu Szkół Ponadpodstawowych Nr 2 w Końskich przyznana kwota

na zakup energii elektrycznej 11 500 zł.

Ad. 6

W sprawach różnych:

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik zapytał o przepisy dotyczące

odpowiedzialności kierowników jst w zakresie oszczędności na energii

elektrycznej o 10%.

Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski odpowiedział, że aby udzielić

dokładnej odpowiedzi sprawdzi przepisy prawa w tym zakresie. Poinformował,

że odbyła się narada, na której ten temat był omawiany. Do jednostek

organizacyjnych oraz wydziałów starostwa zostały przekazane wytyczne

dotyczące oszczędności energii elektrycznej. Dodał, że ukazały się wzory

dokumentów i oświadczeń pod kątem skorzystania z limitu cen energii.

W uzupełnieniu informacji dotyczących prowadzonego konkursu pn:

"Realizacja zadania publicznego w zakresie prowadzenia punktu nieodpłatnej

pomocy prawnej lub świadczenie nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego
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oraz edukacji prawnej na terenie powiatu koneckiego w 2023 roku" oznajmił, że

w powiecie koneckim prowadzone są trzy punkty nieodpłatnej pomocy prawnej

w Końskich, Stąporkowie i Fałkowie. Punkt znajdujący się w Starostwie

Powiatowym w Końskich prowadzony jest w porozumieniu z samorządem

adwokackim. Ta forma pomocy dla mieszkańców cieszy się dużym

zainteresowaniem. Dodał, że na rok 2023 me zwiększono dotacji

z przeznaczeniem na ten cel.

Innych spraw nie było.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu

o godz. 840 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała r onika Równicka

............... .........~ .

Podpisy Członków Zarządu:

Grzegorz Piec

Wiesław Skowron

Dariusz Banasik
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